

Syria

1. Praise for the spiritual revival that is occurring in **Damascus, Aleppo, Lattaqieh, Tartous, and Hasakah**. Pray for continued divine support for pastors: Solomon Awabdeh in Aleppo, Habib Khalouf in Lattaqieh, Edward Awabdeh in Damascus, Baheej Khoury in Tartous & Saeed Zakko in Hasakah. Praise for the new churches in **Mashtal Helou, Damascus, Jerimana, Lattaqieh, Homs & Wadi Al Nasara**. Pray for their growth.
2. Praise for the **Youth and Sunday school** new bible memorization meetings. Pray that revival continues among the youth.
3. Effective **ministry among the one million Iraqi Refugees** that are in Syria. Pray for their ministries in Damascus, Aleppo, Hasakah & Jerimana to bring more fruit.

سوريا

1. تمجيد للرب لأجل ازدهار عمله في أماكن عديدة: **دمشق، حلب، اللاذقية، طرطوس والحسكة**. طلبة لاستمرار تعصيد الرب لخدمة: سليمان عوابده في حلب، حبيب خلوف في اللاذقية، ادوار عوابده في دمشق، بهيج خوري في طرطوس، و سعيد زكو في الحسكة، شكر من أجل الكنائس الجديدة في **مشتل حلو، دمشق، جريمانا، اللاذقية، منطقة حمص، وفي وادي النصاري**. طلبة لكي تكمل في نموها.
2. شكر **لأجتماعات الشبيبة ومدارس الأحد** بقيادة جديدة وفعالة. طلبة لكي يستمر هذا الانعاش وسط خدمة الشبيبة.
3. **الخدمة وسط العراقيين المقيمين في سوريا**، الذين يفوق عددهم المليون. طلبة لاستمرار الانعاش الحاصل في خدمة العراقيين في دمشق، حلب، الحسكة وجريمانا.

Holy Land

1. Praise for the ministries of Bassam Ben Nora in **Bethlehem**, Suhail Ramadan in **prisons**, George Khalil in **Nazareth**. Praise for the continued work in the Baptist Church in **Ghaza**. Pray for safety for its leaders.
2. Safety and effectiveness for the Messianic Jews in **Arad-Israel** who are being persecuted for their faith in Jesus Christ as well as for all Messianic Jews in **Beersheva, Jerusalem, and Tiberias**. Pray that God will open the eyes of all Secular & Ultra-Orthodox Jews.
3. For order & peace between **the Jews and the Arabs**. And for the true peace of Jerusalem that can only come through the Lord Jesus Christ. Pray for safety to all members of the government.

الأرض المقدسة

1. شكر وامتنان للرب من أجل خدمات الأخ بسام بن نورا في **بيت لحم، سهيل رمضان في خدمة السجون، جورج خليل في الناصرة**. شكر لأجل استمرار ابراهيم الكنيسة المعمدانية في **عزة**. صلاة لحماية المسؤولين هناك.
2. حماية ونشر أكثر لأجل اليهود الميسايويين في **عراد-إسرائيل** المضطهدين لايمانهم بيسوع المسيح. ومن أجل الميسايويين في **بنر سيم وأورشليم وطبرية** لكي يجدوا نعمة في أعين الجميع، وخاصة اليهود المتشددين.
3. لاستتباب الأمن وبداية حل بين **اليهود والعرب** ولأجل سلام أورشليم الحقيقي بقبول يسوع المسيح. صلاة من أجل حماية خاصة

Iraq

1. Praise for the continued safety of the **government and esp. president Jalal Talabani**. Praise also for the increasing stability in all official, worship institutions, & churches in Iraq. Pray that all ministries to displaced Iraqis, to be effective.
2. Praise for the significant growth of Christian work in **Kurdistan**. Pray for safety to all evangelical churches in Kurdistan, esp. the churches in **Arbil, Dahuk, & Sulimanya**. Pray also for pastors: Hazem, Majid Mohammed, & Haytham.
3. Praise for the continued work in the churches of **Baghdad** despite all pressures. Pray for the new church in **Ghadir**, and for continued safety to all believers in Iraq esp. pastors: Ghassan Thomas, Nabil Sara & Maher Fouad in **Baghdad**.

العراق

1. شكر وامتنان لحماية واستمرارية **الحكومة و الرئيس جلال طالباني**. وشكر أيضاً لترسيخ السلام في الدوائر الرسمية، دور العبادة، والكنائس في العراق. صلاة لكل النازحين من العراق لكي تثمر كل الخدمات في وسطهم.
2. شكر للرب من أجل النمو الكبير للخدمة في **المنطقة الكردية**. صلاة من أجل حماية الكنائس الإنجيلية في **أربيل وفي دهوك، في السليمانية وفي كل المنطقة الكردية**. طلبة من أجل القس حازم، القس مجيد محمد، والقس هيثم.
3. شكر وامتنان من أجل استمرار العمل الروحي في **بغداد** بالرغم من كل الضغوط. صلاة من أجل الكنيسة الجديدة في **الغدير** ولحماية كاملة للمؤمنين في العراق ولخدام الرب غسان توماس، نبيل سارة و ماهر فواد في **بغداد**.

USA

1. Praise for the **freedom we enjoy to share the gospel**. Pray for all Christian churches in USA to continue in pure Biblical teaching despite all mounting pressures. Pray that the **churches** will fulfill their role in missions inside and outside the U.S. Pray also for the **new administration and Armed Forces** to be able to keep peace, stability, and safety.
2. Support & encouragement for all workers & organizations working among Arabs & Muslims. Esp **ACP, Voice of the Refugees and all TV programs, internet and radio**.
3. Praise for the effectiveness of Arabic Christian TV stations. Praise that **Al-Karma & ABN TV** have continued to grow and expand their territories, even to the Middle East. Pray for all publication and media ministries, esp. **VOPG & ABO**.

أمريكا

1. شكر من أجل **حرية التبشير** التي تتمتع بها. طلبة لكي تصمد الكنائس في أمريكا في نقاوة التعليم الكتابي بالرغم من الضغوط والإغراءات المتزايدة. صلاة لكي تكمل **الكنائس في أمريكا** في عملها الإرسالي داخل وخارج أمريكا. طلبة من أجل الإدارة الجديدة والقوات العسكرية لكي تحفظ الهدوء، الاستقرار، والأمان.
2. تعصيد لكل الفعلة والهيئات التي تعمل في أمريكا وسط المسلمين والعرب خصوصاً، **«وجهة النظر المسيحية العربية-ACP»**، **«صوت اللاجئين»**، و**«كل خدمات التلفزيون، الإنترنت والراديو»**.
3. شكر وامتنان للرب لأجل فاعلية القنوات المسيحية العربية. شكر لاستمرار قنوات **الكرمة والأرامية** في نموها وامتدادها حتى الشرق الأوسط. طلبة من أجل خدمات المطبوعات والإعلام **وبالأخص «صوت الكرازة بالانجيل-VOPG»**، و**«الخدمة العربية للكرازة بالانجيل-ABO»**.